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Päevakorra kinnitamine 

Einar Vallbaum tutvustas päevakorra eelnõu. 

Otsustati:kinnitada päevakord alljärgnevalt: 

1. Haljala vallavanema tervitus 

2. Regionaalsete arengulepete projekt 

3. Turismisihtkohtade arendusorganisatsiooni moodustamise otsustamine 

4. Lääne-Viru Omavalitsuste Liidu põhikirja eelnõu II lugemine ja kinnitamine 

5. Infotehnoloogia alane koostöö Eesti Linnade ja Valdade Liidu baasil 

6. Puuetega inimeste juurdepääsu tagamisest Lääne-Viru maakonnas 

7. Informatsioon, koosolekul algatatud küsimused 

Päevakord kinnitati ühehäälselt. 

 

1. Haljala vallavanema tervitus 

Viljar Vissel tervitas kohalviibijaid 

 

2. Regionaalsete arengulepete projekt 

Rainer Eidemiller tutvustas  projekti (ettekanne lisatud). 

Toimus arutelu, mille käigus esitasid küsimusi ja avaldasid arvamust Peep Vassilev, Indrek 

Kesküla, Kairit Pihlak, Maido Nõlvak, Triin Varek, Einar Vallbaum, Ainar Sepnik. 

Otsustati: võtta informatsioon teadmiseks. 

 

3. Turismisihtkohtade arendusorganisatsiooni moodustamise otsustamine 

Sven Hõbemägi teavitas juhatuse seiukohats moodustada ühine Virumaa DMO. 



Vahetult enne kokkusaamist saime IVEKilt kirja, kus öeldi, et nad ei ole huvitatud ühises protsessis 

edasi minema. Harju on moodustamas kolme maakonna- Harju, Rapla ja Läänemaa-põhist DMOd. 

Otsused on teinud. Oleme saanud kirjaliku klausli, et vajadusel ollakse VIROLiga läbi rääkima.  

Seis väga ajakriitiline, kas läheme hetkel DMOga edasi. EAS andis meile ajapikendust 14. novembrini.  

Toimus arutelu, kuidas edasi liikuda. Ühisele seisukohale ei jõutud. 

Otsustati: delegeerida DMO piiride üle otsustamine juhatusele, VIROLi tegevdirektoril läbi rääkida 

Harju, Rapla ja Läänemaaga. 

Kõik poolt. 

 

4. Lääne-Viru Omavalitsuste Liidu põhikirja II lugemine ja kinnitamine  

Sven Hõbemägi teatas, et põhikirja eelnõule parandus- ja täiendusettepanekuid ei ole esitatud. 

Peep Vassiljev; Ei pea õigeks, et liidu liikmeks vastuvõtmine on liidu juhatuse pädevuses, aga liikmest 

väljaarvamise/väljaastumise otsustab üldkoosolek. Ettepanek muuta põhikirja sõnastust ning liidu 

liikmeks vastuvõtmise ja väljaastumise otustsamine anda üldkoosoleku pädevusse. 

Einar Vallbaum küsis, kes on esitatud ettepaneku põhikirja eelnõusse sisse viimise poolt? 

Kõik nõus, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

Rohkem ettepanekuid ei esitatud. 

Einar Vallbaum pani põhikirja eelnõu koos esitatud parandusega hääletusle. 

Otsustati: võtta vastu otsus nr 25 “Lääne-Viru Omavalitsuste Liidu põhikirja uue redaktsiooni 

kinnitamine” (lisatud). 

Toimus avalik hääletus. 

Poolt 14, vastu ja erapoletuid ei olnud. 

 

5. Infotehnoloogia alane koostöö Eesti Linnade ja Valdade Liidu baasil 

Ettekandega esines Katrin Rajamäe (ettekanne lisatud). 

Otsustati:  võtta informatsioon teadmiseks. 

 

6. Puuetega inimeste juurdepääsu tagamisest Lääne-Viru maakonnas 

Ettekandega esines Meelis Joost, kes rääkis teemal kuidas tagada puuetega inimestele ligipääs 

ühiskondlike hoonetele ja avalikele teenustele. 

Otsustati: võtta esitatud informatsioon teadmiseks. 

 

7. Informatsioon, koosolekul algatatud küsimused 

Sven Hõbemägi andis ülevaate loomade varjupaiga ehitushanke seisust. 

Ants Orav andis täiendavat infot arengulepete projekti kotha ja 2+2 planeeringu ajaprotsessist. 

Maido Nõlvak teavitas, et 24. November toimub Sõmeru keskusehoones üleriigiline valdkonnaülene 

ennetustöö konverents. 

Sven Hõbemägi ja Indrek Kesküla andsid ülevaate VIROLi ja arenduskeskuse konsolideerumis- 

protsessi käigus toimunud kohtumistest. 

Einar Vallbaum informeeris Põhja-eesti Ühistranspordikeskuse juhatuses arutatust. 

Sven Hõbemägi rääkis arengustrateegia ja tegevuskava vastuvõtmisega seotust. 

Arutati Näpi kooli teemadel. 

Maido Nõlvak tegi ettepaneku alustada nii üldkoosolkute kui juhatuse koosolekutega kell 9. 

 

 

 

Einar Vallbaum 

Üldkoosoleku juhataja       

        Maarika Koiduste 

         Protokollija 


